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Protokół Nr V/2024 z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 5 lipca 

2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 09:30 do 10:34. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Jan Gruca – Wójt Gminy Kawęczyn 

Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn  

Monika Jatczak – pracownik Urzędu Gminy   

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia V Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Łukasz Mila – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 

15-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  
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Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że został poproszony o wprowadzenie do 

porządku obrad podpunktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych, 

który zaproponował wprowadzić w podpunkcie 5c. 

 

Następnie przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego podpunktu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś 

zmiany do porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o więcej zmian. 
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Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

przyjęciem porządku obrad wraz z wprowadzonym podpunktem.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 

do protokołu z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 

nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Protokół z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Michał Chachuła w imieniu zespołu radnych złożył interpelacje 

dotyczącą utworzenia Domu Kultury.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Sylwester Kasprzak zawnioskował, aby każdorazowo 

składane interpelacje nie były odczytywane. 

 

Radny K. Kolenda powiedział, że wczoraj jechał drogą, która była remontowana 

prawdopodobnie na początku kwietnia. Wskazał, że chodzi o odcinek od drogi 

powiatowej w kierunku posesji pana Gierosza i Jagieły. Radny powiedział, że na 

niedługim odcinku drogi jest już 18 ubytków.  Radny zapytał, czy ta droga została już 

odebrana. 

 

Wójt Gminy J. Gruca powiedział, że droga nie została jeszcze odebrana. Wskazał, że 

wykonawca będzie kład jeszcze raz nową nawierzchnię.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że jest to droga na jego okręgu wyborczym. 

Wskazał, że wspólnie z panią Karoliną dwa razy wizytowali tę drogę. Podkreślił, że 

wykonanie tej drogi jest nie do przyjęcia. Nadmienił, że koszty wykonania dróg 
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wzrastają z roku na rok, a nie idzie za tym jakość. Przewodniczący Rady Ł. Mila 

poprosił radnych i sołtysów, aby monitorowali realizację inwestycji na poszczególnych 

drogach. Podziękował Wójtowi i pani Karolinie, że w odpowiednim momencie zostało 

to zauważone i zgłoszone do poprawy, a nie odebrane.  

 

Wójt Gminy J. Gruca poparł słowa Przewodniczącego Rady Ł. Mili, prosząc o to, aby 

sołtysi, radni mieli wgląd na drogi, które są w realizacji.  

 

Radny A. Kwinciak  zapytał o to, jak wygląda sytuacja z nawierzchnią asfaltową 

ostatniego odcinka drogi wojewódzkiej Głuchów – Tokary Pierwsze. Wskazał, że z 

tego co się dowiedział nawierzchnia ma być zerwana i położona od nowa. Radny 

dopytał, czy to prawda.  

 

Wójt Gminy powiedział, że to nie jest nasza inwestycja, ale dowiemy się jak to ma 

wyglądać.  

 

Radny P. Ziółkowski  powiedział, że nie jest to nasza inwestycją, ale jest ona 

prowadzona na naszym terenie, dlatego powinniśmy tego pilnować i być w stałym 

kontakcie z województwem, żeby najpierw poprawili odcinek, który jest zrobiony, a 

następnie przeszli do realizacji kolejnego odcinka. Radny powiedział, że z tego co się 

orientuję jest projekt, plan na realizację dalszego odcinka drogi, tj. do skrzyżowania 

w Tokarach Pierwszych. Podkreślił, że jako gmina powinniśmy naciskać i pokazywać, 

że zależy nam na kontynuacji modernizacji tej drogi.  

 

Wójt Gminy powiedział, że z tego co wie nastąpiła tam zmiana wykonawcy. 

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że zabezpieczaliśmy w tamtym roku środki 

na dofinansowanie tej inwestycji, ale zarząd nie skorzystał z naszych środków, 

dlatego możemy nie mieć merytorycznego wpływu na to zadanie.  

 

Radny K. Kolenda powiedział, że poziom drogi wojewódzkiej na terenie powiatu 

kaliskiego, w porównaniu do naszego jest jak dzień do nocy. W związku z tym złożył 
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wniosek formalny, aby upoważnić pana Wójta do zaproszenia na którąś z sesji 

przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich. Podkreślił, że nie chodzi tylko o bieżącą 

inwestycję, ale także dalsze plany Urzędu Marszałkowskiego względem tej drogi.  

 

Wójt Gminy powiedział, że będziemy próbować zorganizować takie spotkanie. 

Podkreślił, że mamy jeszcze niedokończony odcinek od stadionu do Tokar, a także 

zostaje całkiem spory odcinek relacji Tokary-Żdżary, Myszkowice.  

 

Radny A. Kwinciak zasugerował, że na jedną z sesji można zaprosić również radną 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego jako naszego bezpośredniego przedstawiciela 

w Urzędzie Marszałkowskim. Wskazał, że potrzeba naprawy drogi wojewódzkiej jest 

bardzo pilna, ponieważ jest ona w bardzo złym stanie, a w niektórych miejscach się 

nawet zarywa czy też tworzą się tzw. „fale Dunaju”, przez co jazda tą drogą jest 

bardzo utrudniona. Radny powiedział, że należałoby się pochylić nad tym, żeby 

województwo postarało się o jakieś środki, aby naprawić nawierzchnię tej drogi.  

 

Wójt Gminy potwierdził słowa radnego A. Kwinciaka. Wskazał, że jest po rozmowie z 

panią Anią Majdą, gdzie wspólnie chcą zaprosić marszałka Krzysztofa Grabowskiego, 

aby porozmawiać na temat inwestycji na przyszłe lata. Wskazał, że wszystko się 

przedłużało ze względu na wyboru członków do Zarządu Województwa.  

 

Przewodniczący Ł. Mila powiedział, że są to zaniedbania z poprzedniej kadencji. 

Podkreślił, że mieliśmy przedstawiciela w Urzędzie Marszałkowskim, byłego dyrektora 

szpitala, który przyjeżdżał do nas i gdy chcieliśmy mu zadać pytania na temat 

planowanych inwestycji na terenie powiatu tureckiego, na terenie naszej gminy, to 

on wtedy odpowiedział, że jest dzisiaj tutaj jako dyrektor, a nie jako radny. 

Podkreślił, że sama taka wypowiedź już o czymś świadczy. Wyraził nadzieję, że 

obecna radna wykaże trochę więcej inicjatywy i będzie inaczej podchodziła do 

sprawy. 

 

Wiceprzewodniczący M. Chachuła zwrócił się z wnioskiem, aby wystosować pismo z 

Urzędu Gminy do Zarządu Dróg Wojewódzkich, ponieważ na odcinku drogi 
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wojewódzkiej w miejscowości Tokary Pierwsze po ostatnich ulewach powstało bardzo 

duże zagrożenie w ruchu komunikacyjnym, gdzie została częściowo zalana droga. 

Wiceprzewodniczący powiedział, że cztery jednostki przez około 1,5 godziny musiały 

pompować wodę z tej drogi, bo niedrożne przepusty uniemożliwiły odpływ wody z 

pól. Wskazał, że najgorsze miejsce zlokalizowane jest w obrębie posesji 22, gdzie 

droga była częściowo nieprzejezdna, ponieważ więcej niż połowa drogi była zalana.  

Ponadto powiedział, że chciałby się zwrócić do przedstawicieli spółek wodnych czy 

wód polskich, aby zajęli się oni czyszczeniem przepustów, kanałów, sieci 

melioracyjnych, ponieważ ostatnia ulewa pokazała jak niedbalstwo w tych 

przypadkach może zagrozić mieniu mieszkańców, gdzie zostały zalane posesje, 

garaże, a nawet budynek mieszkalny.   

 

Wójt Gminy powiedział, że z tego co wie, są to zaniedbania wieloletnie, a takiego 

deszczu przez wiele ostatnich lat nie było. Wstępnie po wyborach w Chocimiu, a 

także wczorajszych uzgodniono, że rowy zostaną pogłębione. Podkreślił, że dużo 

przepustów jest zasypanych.   

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił, aby przypomnieć w formie kurendy o tym, do 

kogo należy konkretne obowiązki w zakresie dbania o rowy, przepusty, zjazdy. 

Wskazał, że niejednokrotnie mylone jest do kogo co należy. Wskazał, że często są 

interpelacje, że gmina powinna dbać, czyścić rowy, a z własnego doświadczenia 

wiem, że najczęściej interpelują i zgłaszają to mieszkańcy, u których przysłowiowy 

rów, przejazd, zjazd jest zasypany.  

 

Wiceprzewodniczący Rady M. Chachuła powiedział, że w przypadku drogi 

wojewódzkiej chodziło konkretnie o niedrożny przepust pod drogą wojewódzką.  

 

Wójt Gminy powiedział, że będą teraz komisje objazdowe dróg, dlatego poprosił, aby 

zwrócić na to uwagę, a następnie zgłosić do nas. 

 

Radny K. Kolenda  powiedział, że część rowów została zaorana, wykonane zostały 

wjazdy na posesje i do momentu pojawienia się problemu było dobrze, a teraz 
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wszyscy są winni oprócz właściciela, a tak naprawdę samo się to nie stało, dlatego 

każdy powinien zacząć od siebie. Podkreślił, że radni powinni zająć w tym przypadku 

takie samo stanowisko. Radny wskazał, że lubi się mówić o naszych prawach, ale z 

obowiązkami jest już inaczej. Podkreślił, że każdy z nas zna przypadki, kiedy pole 

zostało zaorane do samego asfaltu i nikomu to nie przeszkadza, dopóki woda nie 

zalewa pół czy drogi. Zaznaczył, że dobrze byłoby przypomnieć mieszkańcom o ich 

obowiązkach w formie kurendy, jak i w kawęczyniaku. 

 

Radny A. Kwicniak poprosił, aby po ostatnich ulewach sprawdzić drogę w Głuchowie, 

na Parceli, gdzie napływ wody był taki ogromny, że z pól lało się błoto tak, że 

wymyło praktycznie cały rów przy tej drodze. Wskazał na konieczność pogłębienia 

tego rowu.  

 

Wójt Gminy powiedział, że we wtorek dokonał objazdu dróg wraz z sołtysem 

Chocimia. Wskazał, że dzisiaj jest zebranie u pana radnego Adriana i po zgłoszeniach 

mieszkańców, takiego objazdu można dokonać u niego w przyszłym tygodniu.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypomniał, że jesteśmy w punkcie interpelacje i 

zapytaniach radnych na piśmie, dlatego interpelacje powinny być tutaj, a zapytania i 

wolne wnioski w innym punkcie.  

 

Radna J. Woźniak zapyta o zakres przebudowy drogi krajowej 72 na odcinku Kowale 

Pańskie - Dobra. Dopytała, czy w ramach przebudowy drogi uwzględniona została 

również budowa chodnika, a jeżeli nie to, czy ewentualnie możemy wnioskować o 

taką budowę.  

Ad. 5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że  pierwsza zmiana dotyczy środków z 

Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia w realizacji dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem i wychowaniem i opieką nad dziećmi uczącymi się, a 

będącymi obywatelami Ukrainy. Kwota środków na miesiąc czerwiec wynosi 3 234 zł. 
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Kolejna zmiana dotyczy rozbudowy i przebudowy przedszkola gminnego wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. Poinformowała, że otrzymaliśmy zwiększenie promesy 

na roboty dodatkowe, dlatego prosimy o wprowadzenie zmian w podziale na środki 

własne i środki z Polskiego Ładu. W tym momencie środki własne zwalniają się o 

kwotę 161 000 złotych. Kolejna zmiana dotyczy dofinansowania w ramach w ramach 

zakupu skokochronu dla Państwowej Straży Pożarnej w Turku w kwocie 5 000 

złotych. Skarbnik Gminy omówiła zmianę, która dotyczy procedury rozstrzygnięcia 

przetargu na opracowanie planu ogólnego dla gminy Kawęczyn. Wyjaśniła, że 

zabezpieczamy w łącznej kwocie środki na poziomie 160 000 złotych. Przypomniała, 

że do tej pory w budżecie była zabezpieczona kwota 150 000. Kolejna zmiana 

dotyczy remontu drogi powiatowej nr 4494P relacji Marcjanów-Kawęczyn-Mikulice na 

odcinku Marcjanów -Nowy Świat. Środki współfinansowania zadania z 

przeznaczeniem dla powiatu tureckiego, to jest kwota 250 000 złotych. Kolejna 

zmiana dotyczy kwoty 80 000 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie wymiany 

pokrycia dachowego na budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Tokarach 

Pierwszych. Ponadto zmian środków w ramach funduszu sołeckiego dokonało 

sołectwo Dzierzbotki. Zmiany przedstawiają się następująco: pierwsza zmiana 

dotyczy  zwiększenia środków w ramach bieżącego utrzymywania dróg - zakup 

materiałów o kwotę 2 056,54 zł, zwiększenie bieżącego utrzymania dróg w ramach 

zakupu usług, to jest praca sprzętu – kwota 254,28 zł., zmniejszenie zadania 

zagospodarowanie placu zabaw - zakupy elementów, montaż, inwentaryzacja 

geodezyjna - zmniejszenie o kwotę 2056,54 zł, kolejne zmiana dotyczy utrzymania 

placu rekreacyjnego - zakup materiałów – zwiększenie o kwotę 50 zł.,  zmniejszenie 

zadania kultywowania tradycji nocy świętojańskiej w ramach najmu urządzeń 

rekreacyjnych o kwotę 150 złotych oraz w ramach tego samego zadania - zakupu 

naczyń jednorazowych i sztućców o kwotę 148,67 zł.   

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 
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uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr V/20/2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy na rok 2024. 

 

b) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-

2030; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że zmiana dotyczy dofinansowania przez 

Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego zadania rozbudowy i 

przebudowy przedszkola wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Poinformowała, że 

zgodnie z założeniami projektu jesteśmy zobowiązani zabezpieczyć wkład własny w 

budżecie gminy Kawęczyn na rok 2025 w kwocie 770 378, 54 zł. Skarbnik Gminy 

przypomniała, że zadanie istnieje już w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ 

przebudowa trwa od roku 2023 i była zaplanowana na lata 2023-2024. W związku z 

otrzymanym dodatkowym dofinansowaniem zabezpieczamy wkład własny w kwocie 

770 378, 54 i wydłużamy okres realizacji zadania. Poinformowała, że kwota 

dodatkowego dofinansowania poza środkami z Polskiego Ładu, wynosi 1 790 000 zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.   

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-

2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr V/21/2024 w sprawie zmiany uchwały 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030. 

 

c) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych; 

Inspektor Monika Jatczak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 

nieczystości ciekłych. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr V/22/2024 w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 

nieczystości ciekłych. 

Ad. 6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Gruca - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdaniez działalności Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny. 
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Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres 

międzysesyjny. 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 

za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.  

Odpowiedzi na interpelacje zostały załączone do porządku obrad wraz z materiałem 

na sesje Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wójt Gminy J. Gruca powiedział, że odpowiedzi na interpelacje z zakresu działania 

urzędu zostały udzielone, a jeżeli chodzi o interpelacje do powiatu, to nie 

otrzymaliśmy jeszcze na nie odpowiedzi.  

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny K. Rygas zgłosił wymyte pobocze wzdłuż nowo wybudowanej drogi w 

Stanisławie. Radny wskazał, aby to naprawić, aby asfalt się nie obłamywał, tak jak 

miało to miejsce w Ciemieniu.  

 

Wiceprzewodniczący M. Chachuła poprosił o szybsze udostępnianie informacji o tym, 

że Boisko Orlik będzie zamknięte. Wskazał, że miał zgłoszenie, że w przypadku, kiedy 

boisko miało być czynne od 15, jeden z mieszkańców był o 15:30, a boisko było 

zamknięte bez wcześniejszej informacji o tym. Ponadto na wniosek jednej z 

mieszkanek poprosił o możliwość otworzenia drugiej furtki na boisko (przy 

trybunach).    

 

Wójt Gminy podziękowała Komendantowi Gminnemu ZOSP w Kawęczynie Michałowi 

Chachule za sprawnie działanie w trakcie ostatnich ulew.  
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Komendant Gminny M. Chachuła powiedział, że jest to zasługa wszystkich strażaków, 

którzy chcą swój czas poświęcać innym. Ponadto podziękował Urzędowi za 

dofinansowanie jednostek, które dzięki temu mogą prężnie działać i pomagać. 

Podziękowania skierował również w stronę radnego A. Kwinciaka, który ze 

stanowiska kierowania dysponował jednostki do zgłoszeń.  

 

Radny P. Ziółkowski podziękował radnym za przyznanie dofinansowania dla jednostki 

OSP w Tokarach Pierwszych na wymianę pokrycia dachowego, dzięki któremu 

jednostka będzie mogła zrealizować projekt z WFOŚ, tj. montaż instalacji 

fotowoltaicznej.   

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

Ad. 10.Zamknięcie V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn uznał V Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął 

obrady. 

 

                 Protokołowała                                                Przewodniczył 

 

            Magdalena Krakowiak                                            Łukasz Mila 

 


